
Motion angående fördelning av spelplatser i seriespelet. 

Spelplatser skall fördelas mellan klubbar inom distriktet. 

Klubbar som ej har egna serielag skall ej väljas. 

Johnny Wallin senioransv. GrönlundsGK 

 

Motion angående kombinerade lag i seriespel 

Kåbo GK har i medlemstal kraftigt decimerats då vi nu inte har banan kvar på Rosendal.  

(Dock lever klubben vidare för att strida för ny stadsnära bana till gagn för alla Upplands  

golfare). 

Vi är nu endast 20-talet damer kvar i klubben o då än färre tävlingssugna ( som tyvärr är  

läget på de flesta klubbarna i Sverige). Just nu är vi endast tre st damer A. 

Vi anser det så viktigt att ändå kunna fortsätta tävlandet i Upplandsserierna för att stötta och  

uppmuntra damer att tävla och umgås med andra kvinnliga golfare då det ger så mkt socialt  

och för självförtroende i golfspelet. 

Då vi damer i Kåbo GK som vill jobba för detta numera har vår spelrätt på Bodaholm GK och  

damerna där har också svårt att få igång en egen damverksamhet vill vi verka för att få  

tillstånd till kombinerade lag av damer tillhörande Kåbo och Bodaholm inför kommande  

säsong. 

Visst - vi som nu är aktiva tävlande kan väl enkelt byta till att tävla för Bodaholm, men då  

mister vi möjligheten att på sikt få med de damer som är medlemmar i Kåbo men ännu inte  

uppnått tävlings- hcp mm. 

Så för ett gagnande och underlättande för damgolf på seniornivå hoppas vi på att även  

golfen i Upplandsdistriktet kan öppna upp för kombinerade "kvarters/ ortslag som både fotboll  

och andra idrotter tillåter på denna nivå som vi seniorer spelar. 

För damkommitten i Kåbo GK 

Ella Salwen 

 

 


